
PROTOKÓŁ
z obrad XXIII Sesji VI kadencji  Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim 

odbytej dnia 22 marca 2013r.
Porz  ą  dek obrad:  

1. Otwarcie obrad XXIII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
- stwierdzenie quorum
- przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z obrad XXII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej 
w Brześciu Kujawskim.
3. Przedstawienie informacji Burmistrza Brześcia Kujawskiego dotyczącej prac 
między sesjami Rady Miejskiej.
4. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie Gminy Brześć Kujawski.
5. Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania i 
unieszkodliwiania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.
6. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w 
zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. 
7. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie nieruchomości, na których 
zamieszkują mieszkańcy oraz ustalenia stawki opłaty. 
8. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
9. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
zamieszkałych.
10. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i 
zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
11. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 2013 roku.
12.  Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok. 
13. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Brześć Kujawski na lata 2012-2021. 
14. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Brześć Kujawski w 
zakresie obszaru położonego w miejscowości Pikutkowo.
15. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie 
funduszu sołeckiego w 2014 roku. 
16. Interpelacje i zapytania.
17. Wolne wnioski.
18.  Zakończenie  obrad  XXIII  Sesji  VI  Kadencji  Rady  Miejskiej  w  Brześciu 
Kujawskim.



Ad 1.Otwarcie obrad XXIII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
- stwierdzenie quorum
- przedstawienie i przyjęcie porządku obrad.
Otwarcia  obrad  XXIII  Sesji  VI  kadencji  Rady  Miejskiej  w  Brześciu  Kujawskim  dokonał 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Marek Golasiński, informując,  że w obradach uczestniczy 9 
radnych (lista obecności w załączeniu). 
Ponadto obecni byli:
Burmistrz Brześcia Kujawskiego – Pan Wojciech Zawidzki;
Skarbnik Gminy – Pani Joanna Wojtczak;
Sekretarz Gminy – Pan Leszek Ołdyński;
Radca Prawny – Pan Wojciech Borkowski;
Kierownicy jednostek organizacyjnych;
Sołtysi;
Pozostali goście.
Przewodniczący RM zgłosił poprawkę do porządku obrad dzisiejszej sesji, która dotyczyła pkt 6 tj 
„Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 
ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.” ,w którym zgodnie z tytułem 
projektu  tej  uchwały  powinien  mieć  brzmienie:  „Omówienie  i  przyjęcie  uchwały  w  sprawie 
wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 
prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i  transportu 
nieczystości  ciekłych na terenie Gminy Brześć Kujawski”  wobec tego Przewodniczący RM 
zapytał wszystkich Radnych czy są za przyjęciem porządku obrad wraz z wniesioną poprawką.

W tym momencie do obrad dołączyła Radna Gizela Gliszczyńska i tym samym obecnych jest 10 
radnych

Porządek  obrad wraz ze zgłoszoną poprawką został przyjęty dziesięcioma głosami „za” , przy 
braku głosów „przeciwnych”  i braku głosów  „wstrzymujących się” .

Następnie Przewodniczący obrad zapytał czy ze strony Radnych są propozycje  ewentualnej zmiany 
do przygotowanego  porządku obrad. 
Więcej uwag nie zgłoszono. 

Ad 2. Przyjęcie protokołu z obrad XXII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej 
w Brześciu Kujawskim.

Rada Miejska dziesięcioma  głosami „za”, przy 
 braku głosów „przeciwnych” i braku głosów wstrzymujących się przyjęła protokół

z obrad  XXII  Sesji VI kadencji Rady Miejskiej.

Ad 3. Przedstawienie informacji Burmistrza Brześcia Kujawskiego dotyczącej prac między 
sesjami Rady Miejskiej.
Burmistrz Wojciech Zawidzki przedstawił  zadania, które były realizowane między obradami Sesji 
Rady Miejskiej tj: przygotowanie aplikacji na budowę ścieżki pieszo -rowerowej Stary Brześć - 
Pikutkowo,  przygotowanie  wniosku  preselekcyjnego  na  budowę  infrastruktury  drogowej  i 
oświetleniowej  w  Brzeskiej  Strefie  Gospodarczej,  ostateczny  zakup  części  jeziora  Cmentowo, 
przygotowanie  dokumentacji  na  zakupu  działki  od  PKP ,  ponadto  wszystkie  tematy  dotyczące 
obecnej sesji jak również sprawy należące do Burmistrza i pracowników Urzędu. 
Radny Ryszard  Szeleziński  zapytał  jakie  są  poczynania  na  temat  budowy obwodnicy  Brześcia 
Kujawskiego jak  i ronda?



Burmistrz W. Zawidzki odnośnie obwodnicy przekazał, że w ubiegłym tygodniu wpłynęło pismo 
informujące,  że   temat  ten   nadal  jest  w  uzgodnieniach  między  Generalną  Dyrekcją  Dróg  i 
Autostrad w Warszawie a oddziałem GDDiA w Bydgoszczy, natomiast na temat ronda na obecną 
chwilę nie ma żadnej informacji.

Przed przystąpieniem do omawiania uchwał, Przewodniczący Rady Miejskiej Marek 
Golasiński  poinformował,  że      projekty  uchwał  były  omawiane  na  posiedzeniach   
Komisji Rady Miejskiej w dniach 21 lutego   2013r.     , 28 lutego 2013r, 19.03.2013r.   w   
związku z tym  przystąpiono do rozpatrywania i  przyjmowania uchwał.

4. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Brześć Kujawski.
Burmistrz W. Zawidzki poinformował, że wniesiony pod obrady  projekt uchwały zawiera 
wszystkie zgłoszone w czasie obrad komisji Rady Miejskiej zmiany. Zmiany te dotyczą odbioru 
popiołu od mieszkańców jak również zabezpieczenia ich w pojemniki, które będą objęte 
systemem.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska siedmioma głosami „za”, przy jednym głosie „przeciwnym” i  trzech głosach 

„wstrzymujących się” przyjęła uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i 
porządku na terenie Gminy Brześć Kujawski.

Radna  Gizela  Gliszczyńska  zgłosiła  błąd  w  liczeniu  głosów  polegający  na  tym,  że  w  sesji  
uczestniczy  dziesięciu  radnych  a  z  liczenia  głosów  wynika,  że  11,  w  związku  z  tym 
Przewodniczący zarządził aby przeprowadzono ponownie głosowanie w wyniku, którego: 

Rada Miejska sześcioma głosami „za”, przy  jednym głosie „przeciwnym” i trzech głosach 
„wstrzymujących się” przyjęła  uchwałę w sprawie regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Brześć Kujawski.

5. Omówienie i przyjęcie  uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych 
przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania i unieszkodliwiania odpadów 
komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 
ciekłych.
Przewodniczący obrad poprosił o dyskusję w sprawie ww. projektu uchwały.
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska  siedmioma  głosami „za”, przy  dwóch głosach „przeciwnych” i  jednym głosie 

„wstrzymującym się” przyjęła uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat 
ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania i 

unieszkodliwiania odpadów komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i 
transportu nieczystości ciekłych.

6. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie 
opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 
Brześć Kujawski.
Przewodniczący obrad poprosił o dyskusję w sprawie ww. projektu uchwały.
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.



Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska  siedmioma  głosami „za”, przy dwóch głosach „przeciwnych” i jednym 

głosie „wstrzymującym się” przyjęła  uchwałę w sprawie wymagań, jakie powinien 
spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 
działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie Gminy Brześć Kujawski.

7. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie nieruchomości, na których zamieszkują 
mieszkańcy oraz ustalenia stawki opłaty. 
Przewodniczący obrad poprosił o dyskusję w sprawie ww. projektu uchwały.
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska  siedmioma  głosami „za”, przy  dwóch głosach „przeciwnych” i jednym 

głosie „wstrzymującym się” przyjęła uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie nieruchomości, na 

których zamieszkują mieszkańcy oraz ustalenia stawki opłaty. 

8. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
Przewodniczący obrad poprosił o dyskusję w sprawie ww. projektu uchwały.
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska  sześcioma   głosami „za”, przy  trzech głosach „przeciwnych” i  jednym 
głosie „wstrzymującym się”przyjęła  uchwałę w sprawie terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

9. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
zamieszkałych.
Radny Ryszard Szeleziński  odnośnie oświadczenia umieszczonego w punkcie „J” deklaracji, które 
brzmi: „Oświadczam, że są mi znane przepisy Kodeksu Karnego-Skarbowego o odpowiedzialności  
za podanie danych niezgodnych z rzeczywistością.”  zapytał dlaczego pracownik spółdzielni czy 
wspólnoty wypełniający deklarację za wszystkich swoich mieszkańców ma brać za nich 
odpowiedzialność? Radny dodał, że niektórzy mieszkańcy mogą wpisywać błędne dane. 

Radny Jan Karkosiński dodał, że trzeba również zwrócić uwagę, że w wielu spółdzielniach 
pracownicy nie mają wynagrodzeń tylko wszelką dokumentację wypełniają społecznie. 

Burmistrz W. Zawidzki poinformował, że każdy mieszkaniec spółdzielni czy wspólnoty musi taką 
deklarację wypełnić i złożyć zarządowi, który dokona zgłoszenia osób zamieszkałych w 
poszczególnych lokalach.

Radny Ryszard Szeleziński zapytał, to znaczy, że w spółdzielniach będą wypełniane dwie 
deklaracje, jedna  przez mieszkańca indywidualnie a druga zbiorowo przez spółdzielnie?

Burmistrz W. Zawidzki dodał, że każdy mieszkaniec musi podać ile faktycznie w jego mieszkaniu 
mieszka osób. A spółdzielnia robi zbiorcze zestawienie.



Radny Ryszard Szeleziński zapytał czy mieszkaniec sam indywidualnie wypełnia deklarację czy 
spółdzielnia za niego to będzie robić? Radny dodał, że spółdzielnia nie powinna za wszystkich 
wypełniać deklaracji bo wtedy odpowiedzialność za wszystkich spadła by na spółdzielnie a z jakiej 
racji?

Sekretarz Gminy Leszek Ołdyński dodał, że zarząd nieruchomości wspólnej poza informacjami 
złożonymi przez mieszkańców ma swoje rozeznanie ile osób i gdzie mieszka. Sekretarz dodał, że 
jeżeli , któryś mieszkaniec poda złe informacje w deklaracji to on będzie odpowiadał, za to, że 
wprowadził zarząd w błąd.

Radny Ryszard Szeleziński dodał, że w deklaracji jest wyraźnie zapisane , że osoba składająca 
deklarację ponosi odpowiedzialność za podanie danych niezgodnych z rzeczywistością. Radny 
zapytał dlaczego pracownik spółdzielni ma ponosić odpowiedzialność za źle wpisane przez niego 
dane (podane przez mieszkańca) do deklaracji?

Sekretarz Gminy Leszek Ołdyński odpowiedział, że deklaracja jest deklaracją skierowaną w 
pierwszej kolejności do indywidualnych osób, które w takim przypadku składają swoje 
oświadczenie wiedzy.  Ponadto aby jakąkolwiek odpowiedzialność karną ponieść z tytułu 
nieprawidłowych danych ujawnionych w deklaracji musi być przeprowadzone postępowanie. W 
toku tego postępowania dochodzi się z jakich przyczyn powstała nieprawidłowość i kto był temu 
winny. 

Przewodniczący RM M. Golasiński dopowiedział, że sam swego czasu zajmował się prowadzeniem 
wspólnoty i wszystkie umowy  dotyczące mediów (woda, ogrzewanie) były zawierane między 
wspólnotą, która jest powołana aby reprezentować mieszkańców.

Radny Grzegorz Koźmiński dodał, że w deklaracji tej nie jest nic zapisane na temat różnicy między 
osobami zamieszkałymi czy zameldowanymi, czy nie należy tej kwestii czymś udowadniać?

Burmistrz W. Zawidzki poinformował, że każdy mieszkaniec spółdzielni czy wspólnoty będzie 
składał oświadczenie o ilości zamieszkałych  w danym mieszkaniu osób i odpowiedzialność nie 
spada na tego kto wypełnia deklarację tylko na tego , który poda fałszywe dane w oświadczeniu. 

Radny Jan Karkosiński dodał, że my jako radni zostaliśmy wprowadzeni w błąd gdyż w 
poprzedniej deklaracji jaką otrzymaliśmy na posiedzeniu komisji nie było tego oświadczenia.

Pani Teresa Roszak powiedział, że w dniu wczorajszym Regionalna Izba Obrachunkowa kazała 
wprowadzić do deklaracji to oświadczenie. 

Radny Jan Karkosiński dodał, że czemu my radni nie zostaliśmy w tym punkcie o tym 
poinformowani, że takie zdanie zostało dopisane. 

Przewodniczący RM M. Golasiński  dodał, że każdy z nas miał możliwość wprowadzania 
wszelkich uwag do poszczególnych projektów uchwał dotyczących ustawy o utrzymaniu czystości i 
porządku w gminach na posiedzeniach komisji Rady Miejskiej, podczas których szczegółowo były 
omawiane te tematy. Przewodniczący dodał, że w dniu dzisiejszym wpłynęło pismo do biura Rady, 
w którym Wojewoda Kujawsko – Pomorski wzywa do podjęcie tych wszystkich uchwał 
związanych z ww. ustawą w terminie jednego miesiąca od dnia otrzymania niniejszego pisma. 
Przewodniczący dopowiedział, że jeżeli byśmy tego nie zrobili to wówczas Wojewoda nałożyłaby 
stawki, które mogłyby być wyższe. 

Radca Prawny Wojciech Borkowski poinformował, że to oświadczenie ujęte we wzorze deklaracji 
jest tylko oświadczeniem wiedzy. Za popełnienie przestępstwa karno – skarbowego odpowiada się 
na zasadach win. Ta wina kształtuje się od niedbalstwa aż do winy umyślnej czyli świadomości 
tego, że celowo zamieszcza się nieprawdziwe dane. Jeżeli zarząd spółdzielni czy wspólnoty 
mieszkaniowej na podstawie oświadczeń uzyskanych od właścicieli poszczególnych lokali czy od 
członków spółdzielni, składa taką deklarację to opiera się na danych, które uzyskał z zewnątrz. 
Jeżeli natomiast te dane zostały zebrane w sposób rzetelny i umieszczone w tej deklaracji to nie 
mogą one sprowadzić na członków wspólnoty czy spółdzielni żadnych sankcji. 



Burmistrz W. Zawidzki dodał, że jeżeli dane a konkretnie liczba zamieszkałych osób  ujęta w 
deklaracji nie będzie się zgadzać z danymi ujętymi w Ewidencji Ludności to pracownicy urzędu 
będą to weryfikować.

Radca Prawny dodał, że organem egzekucyjnym jest gmina. Natomiast gmina jak organ 
egzekucyjny nie ma zdolności występowania jako oskarżyciel w postępowaniu karno – skarbowym. 

Burmistrz W. Zawidzki dodał, że należy się najpierw martwić o ściągalność. 

Radny Ryszard Szeleziński dodał, że my jako radni przy tej ustawie śmieciowej nie rozwiązujemy 
problemów, ustawa ta zmusiła nas do tego aby wybierać między złem a jeszcze gorszym złem.

Radny Jan Karkosiński również dodał, że nie możemy zapominać  o tym, że my radni 
reprezentujemy mieszkańców, możemy przyjąć uchwały ale nie możemy ich narażać na pewne 
problemy. Każda podwyżka czy wprowadzenie tych stawek za odbiór odpadów komunalnych budzi 
wśród ludzi  nie zadowolenie. Karkosiński dodał, że dlatego należy do tego podejść bardzo 
rzetelnie i z pełną odpowiedzialnością. 

Przewodniczący RM M. Golasiński powiedział, że Rada działa w granicach prawa i zgodnie z 
prawem i musi wypełniać ustawowe obowiązki, dlatego też pomimo  wątpliwości zgłaszanych do 
treści ustawy należy podjąć uchwały wprowadzające tą ustawę. Ponadto poinformował o piśmie od 
Wojewody Kujawsko - Pomorskiego, który wyznacza termin podjęcia  wszystkich uchwał 
związanych z  ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Po wejściu w życie tego 
systemu będziemy uważnie obserwować jego funkcjonowanie na terenie naszej gminu i w miarę 
możliwości modyfikować.  

Radny Jan Karkosiński powiedział, że wzór deklaracji wraz z dopisanym oświadczeniem o 
odpowiedzialności dostaliśmy dopiero  przed sesją. 

Burmistrz W. Zawidzki przekazał, że wszelkie zmiany jakie były zgłaszane na posiedzeniach 
zostały naniesione w dokumentach i wyszczególnione poprzez zaznaczenie kolorem i te dokumenty 
wszyscy radni otrzymali. 

Radny Jan Karkosiński zapytał jaką mamy pewność , że nie ma więcej zmian o jakich my radni nie 
wiemy?

Burmistrz W. Zawidzki dodał, że każda zmiana naniesiona jest zaznaczona kolorem.

Wobec tego, że nikt więcej nie zgłosił uwag Przewodniczący obrad zamknął dyskusję w tym 
temacie i zaproponował aby przejść do głosowania nad projektem ww. uchwały. 

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska  sześcioma   głosami „za”, przy  dwóch głosach „przeciwnych” i dwóch 

głosach „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę w sprawie  wzoru deklaracji o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez 

właścicieli nieruchomości zamieszkałych.

10. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 
i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 
opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
Przewodniczący obrad poprosił o dyskusję w sprawie ww. projektu uchwały.
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska  siedmioma   głosami „za”, przy  jednym głosie „przeciwnym” i dwóch 
głosach „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę w sprawie ustalenia szczegółowego 



sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną 
przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.

11. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 2013 roku.
Przewodniczący obrad poprosił o dyskusję w sprawie ww. projektu uchwały.
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska  dziewięcioma głosami „za”,przy braku głosów „przeciwnych”  i jednym 

głosie „wstrzymującym się” przyjęła uchwałę w sprawie  programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 2013 roku.

12.  Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2013 rok. 
Przewodniczący obrad poprosił o dyskusję w sprawie ww. projektu uchwały.
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska  ośmioma głosami „za”, przy  braku głosów „przeciwnych” i dwóch 

głosach  „wstrzymujących się” przyjęła  uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy 
na 2013 rok. 

13. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie  zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
Gminy Brześć Kujawski na lata 2012-2021. 
Przewodniczący obrad poprosił o dyskusję w sprawie ww. projektu uchwały.
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska  ośmioma głosami „za”, przy   braku głosów „przeciwnych” i dwóch 
głosach  „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę w sprawie zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Brześć Kujawski na lata 2012-2021. 

14. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Brześć Kujawski w zakresie 
obszaru położonego w miejscowości Pikutkowo.
Przewodniczący obrad poprosił o dyskusję w sprawie ww. projektu uchwały.
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska  ośmioma głosami „za”,przy  braku głosów „przeciwnych” i dwóch 

głosach  „wstrzymujących się”  przyjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Brześć Kujawski w zakresie obszaru położonego w miejscowości Pikutkowo.

15. Omówienie i przyjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu 
sołeckiego w 2014 roku. 



Przewodniczący obrad poprosił o dyskusję w sprawie ww. projektu uchwały.
Radni  nie  wnieśli  żadnych  uwag  do  przedmiotowej  uchwały,  wobec  tego  przystąpiono  do 
głosowania.

Po rozpatrzeniu projektu uchwały  przystąpiono do głosowania.
Rada Miejska  dziesięcioma głosami „za”, przy  braku głosów „przeciwnych” i  braku 

głosów „wstrzymujących się” przyjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2014 roku. 

16. Interpelacje i zapytania.
Radny Wojciech Kołowski  zapytał czy będzie jakaś informacja dla mieszkańców w jaki sposób 
będzie się odbywała zbiórka tych odpadów komunalnych?

Burmistrz W. Zawidzki poinformował, że będzie przygotowana informacja dla każdego mieszkańca 
dotycząca nowego systemu gospodarowania odpadami komunalnymi.

Radny Grzegorz Koźmiński zapytał czy na tegorocznej zimie zaoszczędziliśmy jeżeli tak to ile i na 
jaki cel zostaną te środki przeznaczone?

Burmistrz W. Zawidzki odpowiedział, że w tej chwili są kumulowane środki, które w większości 
będą przeznaczone na wiosenne utrzymanie dróg czyli na zakup materiału i wszelkie remonty. 

Radny Ryszard Szeleziński zapytał na kiedy przewidywany jest przetarg i na kiedy przewidywane 
są spotkania z mieszkańcami? Następnie Radny zgłosił Pani Teresie Roszak, że drogi na terenie 
naszej gminy są w niektórych miejscach w bardzo złym stanie.

Burmistrz W. Zawidzki odnośnie dróg poinformował, że dogi w niektórych miejscach były kilka 
razy naprawiane i niebawem będą ponownie naprawiane. Na temat spotkań z mieszkańcami 
Burmistrz przekazał, że przymierza się w połowie kwietnia do spotkań z mieszkańcami w celu 
przekazania informacji na temat nowego systemu zbierania odpadów komunalnych. Odnośnie 
przetargu Burmistrz powiedział, że konkretnego terminu jeszcze nie zna, więcej będzie wiadomo 
po rozpoczęciu całej procedury z tym związanej. Na dzień dzisiejszy nie wiadomo ile firm się 
zgłosi.

Radny Jan Karkosiński zgłosił zły stan drogi wojewódzkiej na odcinku Wieniec – Brzezie 
(rozjechana przy budowie autostrady). Radny zgłosił również zgarbienie na drodze przy ostatnim 
zabudowaniu w kierunku Brzezia.

Radna Gizela Gliszczyńska zgłosiła aby wzdłuż dróg dojazdowych do garaży od ul. Traugutta (przy 
blokach) postawić znak „zakaz zatrzymywania” , bo jeżeli ktoś postawi samochód to drugi nie ma 
możliwości przejazdu.

Burmistrz W. Zawidzki odpowiedział, że musi zobaczyć jak to wygląda. 

Radny Grzegorz Koźmiński zgłosił poprzewracane, leżące w rowach znaki drogowe na drodze od 
Brzezia w kierunku Gustorzyna.

Burmistrz W. Zawidzki przekazał, że zostanie to sprawdzone i jeżeli będzie brakowało to się 
zamontuje.

17. Wolne wnioski.
Brak wolnych wniosków.

 18. Zakończenie obrad XXIII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej w Brześciu Kujawskim.
Przewodniczący RM.  M.  Golasiński  podziękował  wszystkim za  przybycie,  udział  i  zakończył 
obrady XXIII Sesji VI Kadencji Rady Miejskiej.
Protokół sporządziła: 

     Magdalena Mierzwicka.


